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Vážení spoluobčané,
letošní komunální volby jsou za námi, 
emoce opadly a ustavující zastupi-
telstvo zvolilo nové vedení města. Je 
načase pustit se do práce. Musím se 
přesto ještě ohlédnout a poděkovat za 
podporu, kterou jsme od vás občanů 
získali, je pro nás velkým závazkem. 
Rovněž se sluší ocenit přístup kolegů 
z opozičních řad, kteří na ustavujícím 
zastupitelstvu jednali konstruktivně 
a v zájmu města a pomohli zvolit 
nové vedení města. V oslabení nemocí 
nám chyběl klíčový osmý hlas a poměr 
sil 7 ku 7 zaváněl patovou situací. 
Nestalo se tak. Věřím, že je tento mo-
ment zábleskem lepších časů v zastu-
pitelstvu.

Co jsme v krátké době po ustavují-
cím zastupitelstvu stihli? 
Seznamujeme se s prací jednotlivých 
pracovníků úřadu. S tajemníkem jsme 
řešili základní přehled aktuálních 
projektů, lhůt a úkolů, kterým bude 
nezbytné se hned věnovat. Zjistili 
jsme, že čelíme značné nedůvěře části 
zaměstnanců kvůli fámám o údajné 
personální decimaci úřadu v případě 
našeho vítězství. Výsledkem jsou vý-
povědi podané na správě majetku ještě 
před naším příchodem na radnici. Po-
stupně jsme se sešli s většinou zaměst-
nanců úřadu. Obrysy neodkladných 
úkolů se již rýsují.

Co nás v nejbližší době čeká?
V první řadě spustíme přípravy roz-
počtu na příští rok. Schůzky s řediteli 

našich škol musí rovněž proběhnout 
brzy. Zřídíme odborné komise rady 
města a s jejich pomocí zhodnotíme 
priority projektů připravených k reali-
zaci. Stabilizace správy majetku města 
proto bude patřit k prvořadým úkolům 
podobně jako starost o pečovatelskou 
službu, na kterou jsou nově kladeny 
náročnější požadavky. 

Všechno jsou to jen hrubé odhady 
toho, co nás v nadcházejících týdnech 
čeká. Strávili jsme na radnici zatím jen 
pár dní. O všech důležitých krocích vás 
však budeme průběžně informovat. 
Stejně tak se vás budeme snažit zapojit 
do úvah o budoucím rozvoji a potře-
bách města. Na viditelné výsledky naší 
práce určitě nebudete příliš dlouho 
čekat. 

Jsme na radnici sice krátce, ale neza-
hálíme a budeme zde vždy pro vás. n

Petra Pelešková, starostka

kalendář akcí
 PÁ 4. 11.    18.00    FILM PRO DĚTI 

Princ Mamánek
Nová česká pohádka od Jana Budaře 
s Janem Budařem podle knížky Jana 
Budaře.
Kino Kotelna

 PÁ 4. 11.    20.00    FILM 

Banger
Rap, drogy a Adam Mišík v naspeedo-
vaném filmu Adama Sedláka.
Kino Kotelna

 SO 5. 11.    10.00    VÝSTAVA 

Tanec s uměním
Improvizační pohybová dílna na výstavě 
Burn Baby Burn s tanečnicí Cécile Da 
Costa. Přijďte vnímat umění pohybem!
Galerie Arto.to Uhelný mlýn

 SO 5. 11.    19.30    DIVADLO 

My se vám ozveme
Libčické Ochotnické Ďivadlo LOĎ 
vás zve na ironickou komedii Petra 
Zelenky v podání Divadla U Váňů – 
Poděbrady.
Statek Úholičky

 SO 5. 11.    20.00    FILM 

Podezřelá
Krimiromance v dokonalé režii geniál-
ního tvůrce Parka Chan Wooka.
Kino Kotelna

NE 6. 11.    15.00    PROHLÍDKA 

Architektonická prohlídka 
v Uhelném mlýně a Kotelně
Komentovaná prohlídka po architektu-
ře Uhelného mlýna a Kotelny v prosto-
ru bývalých šroubáren s teoretičkou 
umění Annou Roubalovou.
Uhelný mlýn a Kotelna

 ČT 10. 11.    15:00    PROHLÍDKA 

Den otevřených dveří 
Základní škola Karla Hašlera zve rodi-
če na prohlídku školy. 
ulice 5. května

 ČT 10. 11.    18.00    HUDBA 

Veřejný koncert 
Základní umělecká škola Libčice vás 
zve na koncert.
Sál ZUŠ

 PÁ 11. 11.    17.00    DIVADLO 

Svatý Martin
Libčické Ochotnické Ďivadlo LOĎ vás 
zve na stínohru ze života sv. Martina, 
která neodmyslitelně patří ke svátku 
světel na svátek Martina v Libčicích.
Libčická náplavka

 SO 12. 11.    15.00    DIVADLO 

Kouzelná hůlka
Libčické Ochotnické Ďivadlo LOĎ vás 
zve na hudební pohádku pro děti Jana 
Hrudky v podání Divadla Kozinec.
Sál ZUŠ Libčice

 ST 16. 11.    18.00
Připomínka Sametové 
revoluce
Pojďme si společně připomenout 
vítězství demokracie  
nad komunistickým režimem.
Před budovou městského úřadu 

 SO 19. 11.    15.00    PRO RODINY S DĚTMI 

Víte, jak se dělá smalt?
Během workshopu k výstavě (nejen) 
smaltů s názvem BURN BABY BURN si 
vy i vaše děti budete moci vyzkoušet 
techniku nepravého smaltu.
Galerie Arto.to Uhelný mlýn

 PÁ 25. 11.    18.00    FILM PRO DĚTI 

Princezna rebelka
Pohádka pro děti o vůdkyni raubířů 
s dobrým srdcem
Kino Kotelna

 PÁ 25. 11.    20.00    FILM 

Good Old Czechs
Střihový dokument o českých váleč-
ných letcích a besedou s historikem 
letectví Davidem Majtenyim.
Kino Kotelna

 SO 26. 11.    15.00    VÝSTAVA 

Dernisáž s vystavujícími na 
výstavě BURN BABY BURN
Komentovaná prohlídka výstavy, která 
vnitřní i vnější instalací představu-
je smalty z vítkovického Smalt Art 
workshopu a další práce čtyř součas-
ných českých umělkyň a umělců.
Galerie Arto.to Uhelný mlýn

 SO 26. 11.    19.00    HUDBA 

Country koncert
K poslechu zahraje kapela Rumtorád 
a hosté.
Plovárna

 SO 26. 11.    19.00    DIVADLO 

Kurz efektivního rodičovství 
Rodičovská komedie současné české 
autorky Šárky Fenykové v podání Lib-
čického Ochotnického Ďivadla LOĎ.
Sál ZUŠ Libčice

 NE 27. 11.    11.00    TRHY 

Advent
Zahájení adventního času s boha-
tým programem, hudbou, tradičním 
občerstvením a prodejem originálních 
výrobků. Slavnostní rozsvícení vánoč-
ního stromu od 16.30 hodin. 
Farní zahrada a prostranství před ZŠ

informace
VELKOOBJEMOVÉ 
KONTEJNERY
SOBOTA 12. 11. 8.00–12.00
n   Ke Studánkám
n   Pod Saharou (parkoviště  

u bytového domu 685–687)
n   Kralupská
n   Tržní / Nerudova
n   Letecké náměstí

TERMÍNY SVOZU 
BIOODPADU
PONDĚLÍ 7. 11. a 21. 11.
Hnědé popelnice se vyvážejí  
vždy v pondělí lichý týden.

KLUB SENIORŮ
Pravidelné setkání probíhá každou 
středu od 14 hodin, na programu 
jsou ruční práce. 

DEN BOJE ZA SVOBODU 
A DEMOKRACII 
A MEZINÁRODNÍ DEN 
STUDENTSTVA 
17. listopadu je státní svátek, 
který připomíná události v roce 
1939 a 1989 spojené se studenty 
českých vysokých škol.
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Usnesení z ustavujícího zasedání 
Zastupitelstva města Libčice nad Vltavou 
ZASTUPITELSTVO MĚSTA 19. 10.

n  Souhlasí s tím, že budou voleni dva 
místostarostové.

n  Souhlasí s tím, že bude starosta pro 
výkon funkce dlouhodobě uvolněn  
a 1. i 2. místostarosta budou neuvolněni.

n  Souhlasí s tím, že volba starosty 
a místostarostů bude provedena veřej-
ným hlasováním.

n  Schvaluje volbu starosty města, sta-
rostkou se stává Ing. Petra Pelešková.

n  Schvaluje volbu 1. místostarosty 
s funkcí statutárního zástupce starosty 
a místostarostkou se stává Ing. Tereza 
Nehasilová.

n  Schvaluje volbu 2. místostarosty, 
kterým se stává Bc. Jiří Sochor.

n  Souhlasí s tím, že rada města bude 
mít 5 členů. 

n  Souhlasí s tím, že volba rady města 
bude provedena veřejným hlasováním.

n  Schvaluje volbu zbývajících členů 
rady města, kterými se stávají Ing. Lu-
káš Kučera a Mgr. Jan Menšík.

n  Souhlasí s tím, že finanční výbor 
bude pracovat v počtu 7 členů.

n  Souhlasí s tím, že kontrolní výbor 
bude pracovat v počtu 5 členů.

n  Zřizuje výbor územního rozvoje a stra-
tegického plánování a souhlasí s tím, že 
výbor bude pracovat v počtu 7 členů.

n  Jmenuje předsedou finančního výbo-
ru Ing. Lukáše Kučeru.

n  Jmenuje předsedou kontrolního 
výboru Lukáše Reichela.

n  Jmenuje předsedou výboru územní-
ho rozvoje a strategického plánování 
Ing. Petru Peleškovou.

n  Zřizuje finanční výbor ve složení Ing. 
Renata Baslová, Ing. Blanka Pospíšilo-
vá, Ing. Tomáš Chrt, doc. Ing. Vít Pení-
žek, Ph.D., Günter Bittengel, Vladimír 
Vrábel.

n  Zřizuje kontrolní výbor ve složení 
Jan Dobeš, Roland Mádlo, Zuzana 
Cejpková, Jiří Marvan.

n  Zřizuje výbor územního rozvoje 
a strategického plánování ve složení 
Tomáš Lisý, Ing. Ilona Chrtová, Jakub 
Semián, Ing. Jiří Lain, Josef Rous, Ing. 
Pavel Bartoš, MBA.

n  Souhlasí s poskytnutím měsíčních 
odměn v souladu s nařízením vlády  
č. 338/2019 Sb., neuvolněným zastupite-
lům města za výkon funkce v následující 
výši: člen rady 7954 korun, předseda 
výboru 2000 korun, předseda komise  
1500 korun, člen výboru 1000 korun, 
člen komise 500 korun, člen zastupitel-
stva 1989 korun, neuvolněný 1. místo- 
starosta 35 795 korun, neuvolněný  
2. místostarosta 14 900 korun. V případě 
souběhu funkce neuvolněného člena 

zastupitelstva a jakékoli jiné funkce se od-
měna za výkon funkce zastupitele sčítá. 

n  Souhlasí s poskytnutím odměny za 
výkon funkce ve výboru nebo komisi 
i nečlenům zastupitelstva, a to ve stejné 
výši, jako mají členové zastupitelstva. 
Odměna bude poskytována od 20. 10. 
2022, případně od data ustanovení 
komisí rady města.

n  Schvaluje Ing. Petru Peleškovou jako 
určeného člena zastupitelstva pro poři-
zování územně plánovací dokumentace 
v Libčicích nad Vltavou ve volebním 
období 2022–2026. n red

Zápis z ustavujícího zastupitelstva 
města je dostupný na webu města.

POZVÁNKA:
PŘIJĎTE SI PŘIPOMENOUT  
SAMETOVOU REVOLUCI

středa 16. 11. 18:00
před budovou městského úřadu

novinky z knihovny
Jan Štifter:

Paví  
hody
Nakladatelství  
Vyšehrad 2022

Narine Abgarjan:

Tři jablka  
spadlá z nebe
Nakladatelství  
Prostor 2022

Lukáš Palán:

Surový  
tvar
Nakladatelství  
Argo 2021

Jako listopadové čtení vám doporu-
čuji tři vesnické romány, ve všech jde 
o pávy. V první knize Paví hody jsou 
k jídlu (!), v tom druhém od arménské 
autorky Narine Abgarjan je jen jeden, 

zato unikátní a v tom třetím Surovém 
tvaru si budete přát, aby tam aspoň 
jeden byl a zůstal. n

Šárka Sekerová, knihovnice

MĚSTO LIBČICE NAD VLTAVOU VÁS ZVE NA

ROZSVÍCENÍROZSVÍCENÍ
VÁNOČNÍHOVÁNOČNÍHO

STROMUSTROMU

27. LISTOPADU 
OD 16.30 HODIN
ULICE 5. KVĚTNA SLEDUJTE 

www.libcice.cz

PROGRAM:
 dětský pěvecký sbor ZUŠ Škatulata 
 vystoupení dětí MŠ
 občerstvení

PŘÍVOZ DOL – LIBČICE

Jízdní řád je platný od 1. října 2022.

JÍZDNÉ

Dospělá osoba  20 Kč 
Dítě do 15 let a studující  10 Kč 
Jízdní kolo a ruční vozík 15 Kč 
Motocykl 30 Kč

 Po–Pá So–Ne

 6.00 

 6.25 

 6.55 6.55

 7.25 7.25

 7.55 7.55

 8.25 8.25

 8.55 8.55

 9.25 9.25

 9.55 9.55

 10.25 10.25

 11.55 11.55

 12.25 12.25

 Po–Pá So–Ne

 12.55 12.55

13.25 13.25

 13.55 13.55

 14.25 14.25

 14.55 14.55

 15.25 15.25

 15.55 15.55

 16.25 16.25

 16.55 16.55

 17.25 17.25

 17.55 

 18.25 
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VEDENÍ MĚSTA

Představuje se vám 
nová rada města
MĚSTSKÁ RADA JE VÝKONNÝM ORGÁNEM OBCE,  
KTEROU VOLÍ A ZODPOVÍDÁ SE ZASTUPITELSTVU.  
RADU MĚSTA TVOŘÍ STAROSTKA PETRA PELEŠKOVÁ, 
MÍSTOSTAROSTOVÉ TEREZA NEHASILOVÁ  
A JIŘÍ SOCHOR A RADNÍ JAN MENŠÍK A LUKÁŠ KUČERA. 

Většinu oblastí či kompetencí si 
mezi sebe rozdělili starostka 
a místostarostové, tedy ti, co 

budou na radnici nejvíce k zastižení. 
Poradním a iniciativním hlasem budou 
jednotlivé komise. V komisích budou 
zastoupeni odborníci na dané téma 
nominovaní jednotlivými volebními 
subjekty a jejich obsazení proběhne 
v listopadu.

ING. PETRA PELEŠKOVÁ, 
STAROSTKA

Libčice jsou domovem mé rodiny již  
28 let. Vychovali jsme zde oba naše 
syny. Jsem stavební inženýrka a profesní 
dráha mne provedla projekční firmou 
a prací na správě majetku v Libčicích. 
Poté jsem si v soukromé firmě vyzkou-
šela přípravu a administraci dotačních 
projektů a na téměř 10 let zakotvila ve 
státní správě na stavebním úřadě. 

Díky této zkušenosti mám 
jasnou představu, jak má vypadat 
moderní radnice. Jsem si jistá, že se 
město nedá zvelebovat bez spoluúčasti 
jeho obyvatel. Věřím v potenciál míst-
ních lidí i v to, že s pozitivním pohledem 
na svět se dá překonat lecjaká překážka. 
Hned po mateřské dovolené jsem 
nastoupila na správu majetku v Libči-
cích. Bavilo mne sledovat proměny fasád 
škol, když dostávaly nový svěží kabát. 
Hezkou prací byla i výstavba Oranžové-
ho hřiště, zvlášť když se podařilo vybavit 
ho originálními herními prvky. To byl 
první komunitní projekt a těšilo mě, 
když místní finančně přispěli na vysaze-
ní vzrostlých stromů na hřišti. Stojím 
také za vznikem farmářského trhu. 
Uplynulých osm let jsem byla zastupitel-
kou a během této praxe jsem si ověřila, 
jak důležitý je vzájemný respekt a spolu-
práce. Proto i v nové roli starostky chci 
být obklopena kolegy, kteří jsou otevření 
i upřímní a ochotní budovat důvěru 
občanů k radnici. A také disponují 
pestrými pracovními i odbornými 
zkušenostmi, které umí sdílet. Bez těchto 
atributů se nedá s proměnou města 
začít. Nejsem tu sama, jsme tým složený 
ze zastupitelů, členů výborů a zanedlou-
ho i specializovaných komisí. Ti všichni 
se společně zapojí do rozhodování 
o dalším rozvoji města. Osobně se budu 
věnovat tvorbě nového územního plánu, 
investičním akcím a chci zlepšit spolu-
práci se sousedními obcemi a Středočes-
kým krajem. Zajímá mne pokračující 
digitalizace státní správy, které se 
nevyhneme, a osobně ji považuji za 
příležitost.“

Druhou významnou oblastí jsou libčické 
školy. Samozřejmě s pokorou a vědomím, 
že zahradník, ač místostarostou, nemusí 
předstírat, že rozumí všemu. Od toho tu 
máme vedení škol, ve které mám důvěru, 
dále školskou komisi, počítám i s případ-
nými konzultacemi s institucemi a odbor-
níky. Koncepční přístup, po kterém jsme 
v minulých letech při řízení města volali, 
zaštiťuje strategický plán. V této oblasti 
mají Libčice mnoho rezerv. Věřím, že 
nyní na jeho koordinaci budu mít více 
prostoru.“

BC. JIŘÍ SOCHOR,  
2. MÍSTOSTAROSTA

V Libčicích jsem se narodil už skoro 
před 40 lety, vyrůstají nám tu dva kluci. 
Pracovně jsem se pohyboval mezi sou-
kromou sférou a prací pro stát; aktuál-
ně pracuju pro podnik, jehož největším 
vlastníkem je japonské ministerstvo 
financí.

V zastupitelstvu města jsem už 
docela dlouhou řádku let. Býti místosta-
rostou je nesrovnatelně zodpovědnější, 
náročnější. Práce pro Libčice je hodně. 
Nejvíc mě těší dvě věci: zaprvé lidé na 
úřadě, alespoň v naprosté většině, se těší 
na další práci na rozvoji města. Děkuji 
jim za to. Zadruhé bych rád ocenil 
přístup Liběhradu v prvním zastupitel-
stvu, kdy kvůli nemoci chyběla jedna 
kolegyně. Díky lidské domluvě s Liběhra-
dem zastupitelstvo proběhlo důstojně, 
zodpovědně, rozumně. Tohle nám 
v minulosti docela chybělo – schopnost 
se normálně sladit a jsem rád, že ta se 
znovu vrací. Volební program jsme 
rozpracovali do rovné stovky konkrét-

ních úkolů, na kterých teď začneme 
spolu s partnery z LOS v radě pracovat. 
Máme pro to pracovní název Sto úkolů 
pro město. Od základních věcí, jako je 
zajistit transparentní správu města – 
zkrátka, aby všechny dokumenty města 
byly jednoduše veřejně dohledatelné na 
webu, po konkrétní úkoly od hezkého 
vzhledu veřejného prostoru nebo lepší 
možnost odkládat odpady přes rozšíření 
sociálních služeb po navýšení míst pro 
děti ve školce nebo restart spolupráce se 
sousedními městy a obcemi.“

MGR. JAN MENŠÍK, RADNÍ

V Libčicích žiji 13 let. Vychováváme 
zde s manželkou čtyři děti a oba se za-
pojujeme do mnoha aktivit v Libčicích 
(Hasiči, Malina, ochotnické divadlo 
a další). Ač vzděláním právník, celý 
život se pohybuji v IT. Od programo-
vání po vedení týmů či aktuálně coby 
specialista pro zahraniční banku. Když 
zbývá čas, rád si zasportuju.

Díky širokému záběru aktivit 
mám přehled, co je v Libčicích potřeba. 
Výzev je před námi mnoho a od vás 
občanů Libčic stále proudí další návrhy. 
Nyní je potřeba projekty začít realizovat 
a jednání nebudou vždy lehká. Při nich 
využiji právnické vzdělání, aby se neopa-
kovalo uzavírání pro město nevýhod-
ných smluv. Budu se věnovat i bezpeč-
nosti, a i když se tu dobře žije, tak právě 
proto je potřeba být připraven. Osobně 
vnímám jako důležité transparentní 
přístup vedení města vůči svým obča-
nům. Chceme více informovat o probí-
hajících projektech a ty s vámi diskuto-
vat, abychom zvolili nejlepší řešení. 

Můžeme se inspirovat v okolních obcích. 
Není tajemstvím, že se naše město bude 
dál rozrůstat, a na to je třeba reagovat. 
Hlavním cílem musí být, aby se nám 
všem v Libčicích dobře žilo.“

ING. LUKÁŠ KUČERA, RADNÍ

Pocházím z Prahy a v Libčicích žiju 
téměř 18 let, jsem ženatý a mám dvě 
děti. Své povolání bych definoval jako 
překladatel mezi světem IT a byznysem 
(účetnictví). Do zastupitelstva města 
jsem kandidoval letos poprvé. Kromě 
sportu (fotbal, běh, plavání) rád vypo-
můžu s přípravou farmářských trhů či 
libčického kina.

Domnívám se, že jednou 
z hlavních priorit našeho města je 
školství a výběr řádného a kvalitního 
ředitele základní školy. Bez kvalitního 
vzdělání se žádný vyspělý stát neobejde 
a v době nastupující masivní robotizace 
a automatizace (a s tím spojenou 
významnou redukcí pracovních míst) 
nabírá toto téma ještě více na významu. 
Jako předseda finančního výboru budu 
dohlížet na finanční stránku věci. Proto 
aktuálním úkolem je sestavit rozpočet 
města, který mimo jiné bude výrazně 
ovlivněn bezprecedentní inflací a výraz-
ným nárůstem cen energií. Dále je třeba 
nastavit vyšší tempo smysluplných 
investic než doposud. Jedna z takových 
urgentních potřeb je rozšíření kapacit 
mateřské školy, pokračovat v započatých 
projektech, jako je úprava náplavky 
a rozvoj libčických sportovišť. Stále 
nemáme sběrný dvůr, dětská hřiště by si 
také zasloužila větší pozornost. Zkrátka 
výzev nás čeká nemálo.“ n

ING. TEREZA NEHASILOVÁ,  
1. MÍSTOSTAROSTKA

V Libčicích žiji od dětství, chodila jsem 
tu do základní školy, později na kralup-
ské gymnázium. 

Vzděláním jsem krajinný inženýr. 
Pracovala jsem jako projektant vegetač-
ních úprav ve firmě specializované na 
dopravní stavby a poté vedla realizace 
zahrad. Poslední čtyři roky pracuji v ne-
ziskovém sektoru v organizaci, která se 
věnuje nakládání s bioodpadem, podpo-
ruje kompostování a vznik komunitních 
zahrad. V organizaci Kokoza jsem řídila 
integrační truhlářskou a zahradnickou 
dílnu, která zaměstnává lidi se zkušenos-
tí s duševním onemocněním. 10 let jsem 
působila jako zastupitelka a poslední dva 
roky si dala pauzu.“

Smysl mi dává jak péče o naše 
životní prostředí a zeleň, tak o lidi. Práce 
pro město snoubí obojí, proto mě, věřím, 
bude naplňovat. Na radnici mám roli 
statutární místostarostky, což zjednoduše-
ně znamená zastupování starostky 
v nepřítomnosti, například když bude 
Petra na dovolené. Toto nebude má 
hlavní role a dle předběžného rozdělení 
kompetencí se budu věnovat péči o měst-
skou zeleň a veřejná prostranství. Těším 
se na propojování stezek krajinou kolem 
Libčic a úpravu náplavky. Je třeba řešit 
nakládání s odpady a hledat způsoby, jak 
pracovat s dešťovou vodou ve městě. Péče 
o veřejnou zeleň a obecní komunikace 
vyžaduje neustálou pozornost. Také se 
budu věnovat obnově některých dětských 
hřišť. Víme o poptávce po prvcích pro 
starší děti i dospělé a ráda bych nejen 
podobu hřišť tvořila společně s vámi. 
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SPOLEČNOST

ZÁKLADNÍ UMĚLECKÁ ŠKOLA

Hudební 
aktuality
V neděli 2. října proběhl druhý 

ročník akce „Nedělní swing 
o páté“. Koncert se uskutečnil na 

pódiu v zahradě školy. V rámci pro-
gramu vystoupily dva školní soubory 
– Saxofonový orchestr ZUŠ a bigband 
Unisono. Obě tělesa hrála pod vedením 
našeho zkušeného pedagoga Jiřího 
Zelenky, který je také autorem všech 
aranžmá. 

Počasí nám přálo, přesto jsme postrá-
dali větší účast libčických posluchačů, 
přespolní diváci byli v drtivé převaze. 
Koncert se dle mého velmi povedl, a to 
i díky perfektní práci zvukaře, kte-
rým byl libčický rodák Jakub Novák. 
O skvělé občerstvení se jako již tradičně 
postaral Petr Veszelei, diváci i účinkující 
odcházeli po skončení akce nejen plni 

skvělých zážitků, ale i dobrého jídla 
a pití. Doufám, že v příštím roce akci 
zopakujeme a stane se tradicí stejně jako 
oblíbená červnová „Zahradní slavnost“. 

Na závěr mi dovolte pozvat nejen 
příznivce swingu a jazzové hudby 
na koncert bigbandu Unisono, který 
pořádáme v Praze v jazzklubu Agharta, 
Železná 16, Praha 1 ve čtvrtek  

15. prosince od 18 hodin. Rádi bychom 
tyto koncerty během zimního období 
pořádali i v Libčicích, ale v součas-
né době nám chybí vhodný prostor. 
Věřím, že v příštím roce dojde k rekon-
strukci sálu školy, kde plánujeme tyto 
akce realizovat. n
S přáním hezkých podzimních dnů 
Vladimír Kliment, ředitel

ZÁKLADNÍ ŠKOLA KARLA HAŠLERA

Co je pod pokličkou školní jídelny

Školní kuchyně pod vedením 
úžasné hlavní kuchařky paní 
Růženky Liškové a jejích kolegyň 

Jany Hlaváčkové, Drahušky Šídlové, 
Nadi Svobodové a Jitky Koláčkové 
každý den připravuje nejrůznější 
pochutiny nejen pro děti a učitele, 
ale i pro pečovatelskou službu a starší 
spoluobčany z Libčic. Díky investici od 
zřizovatele má kuchyň nové odvětrává-
ní a myčku nádobí, za což městu patří 
velké poděkování. 

V poslední době se potýkáme s ne-
dostatečnou kapacitou jídelny, protože 
stále více dětí i dospělých má zájem 
o naše stravování. Vyšší počet strávní-
ků je způsoben nejen nárůstem počtu 
dětí, ale věříme, že i kvalitou vařeného 
jídla. Maso je nakupováno čerstvé 
od řezníka a stále se hledají nejlepší 
suroviny v poměru kvalita/cena. Bohu-
žel ani tak se v budoucnu nevyhneme 
zdražení obědů, protože navýšení cen 

za energie postihlo i školní jídelnu. 
O změnách budeme samozřejmě in-
formovat včas. 

Pochvala patří všem rodičům, kteří 
se vypořádali s čipovým systémem 
a objednáváním obědů přes aplikaci 
strava.cz. Systém nám velice usnadnil 
objednávání i odhlašování obědů, rodi-
če mají navíc přehled, zda jejich dítě na 
oběd opravdu dochází. 

Máme zde ještě jednu velkou no-
vinku. Vzhledem k zahájení akce na 
rozšíření kapacity ZŠ se jídelna od  
17. 10. musela přestěhovat do prostor 
bývalé družiny. Ta byla jediným vhod-
ným řešením, kde se mohou děti stra-
vovat, protože stávající prostory budou 
zrekonstruovány a musejí být uzavřeny 
po celou dobu stavebních prací. Nové 
prostory fungují nad očekávání dobře, 
nedochází k žádným kolizím. Kapacita 
je dostatečná, jídelna je přehledná a vše 
funguje, jak má. Dětem patří uznání, že 

se rychle aklimatizovaly. Věřím, že se 
tato změna brzy stane běžnou rutinou 
a další velké stěhování proběhne až do 
zrekonstruované jídelny. Následně se 
družina přestěhuje do nových prostor 
a vznikne nová třída, kterou škola 
velmi potřebuje.

Kolektivu školní jídelny chci velmi 
poděkovat za jejich sehranost a praco-
vitost. n
Martina Hřebejková,  
vedoucí školní kuchyně a hospodářka školy

ADVENT

Zveme vás na trhy, koncert  
a rozsvícení stromu
ZAPÁLENÍM PRVNÍ SVÍČKY NA 
ADVENTNÍM VĚNCI ZAČÍNÁ 
ADVENT, OBDOBÍ ČTYŘ NEDĚL 
PŘED ŠTĚDRÝM DNEM. 

Letos toto datum připadá už na po-
slední neděli v listopadu (27. 11.). 
K tomu se pojí různé tradiční 

akce, na které vás zveme i letos:

ADVENTNÍ TRHY:  
11–16 HODIN
Zahrada evangelické farnosti a prostor 
před základní školou – společné advent-
ní trhy. Kdo si nestihne obstarat advent-
ní věnec či svícen, určitě bude mít mož-
nost si jej koupit. S výrobky mladých 
výtvarníků se představí základní i ma-
teřská škola a evangelická farnost. Dále 
budete mít možnost pořídit si osvědčené 
výrobky z farmářských trhů obohacené 
o vánoční sortiment. O tematické občer-
stvení bude také postaráno.

ADVENTNÍ KONCERT:  
15.00 HODIN
V evangelickém kostele s adventním 
programem vystoupí místní muzikanti 
a zpěváci: Pěvecký sbor Scandula, smíše-
ný sbor Senza Nome, smyčcový soubor 
VSO a sólisté ze základní umělecké školy.

ROZSVÍCENÍ VÁNOČNÍHO STROMU:  
16.30 HODIN
Společně před základní školou rozsvítíme 
vánoční strom. Od 16.30 hodin vystoupí 
děti ze ZUŠ a MŠ. Přijďte si poslechnout 
písně i recitace a podpořit je potleskem!

Na adventní akce zveme všechny, kteří 
mají rádi Vánoce, tradice, děti, soused-
ská setkání, krásné věci, dobré jídlo, 
hudbu a zpěv. Různorodé občerstvení 
zajištěno! Akci pořádá Libčický občan-
ský spolek LOS společně se ZŠ, MŠ, ZUŠ 
a ostatními spolky s podporou města 
Libčice. Těšíme se na vás! n

Ilona Ptáčková, za organizační tým
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Koncert bigbandu Unisono v jazzklubu Agharta Praha

9ŠKOLSTVÍ

www.libcice.cz

n  den otevřených dveří  
ve čtvrtek 10. listopadu  
od 15 hodin.

n  vánoční trhy v neděli  
27. listopadu od 11 hodin. 

Těšíme se na vás. 

ZVE RODIČE  
A PŘÍZNIVCE ŠKOLY NA27. 11.

Jarmark od 11 do 16 hod. na zahradě evangelického kostela 
společně se ZŠ v prostorách před základní školou. 

Koncert od 15 hod. v evangelickém kostele - pěvecký sbor 
Senza nome, Scandula a smyčcový orchestr VSQ. 

Navazuje rozsvícení vánočního stromu od 16.30 hod. 
s programem ZUŠ a MŠ

Zve vás Libčický občanský spolek LOS a ZŠ.
Akce se koná s podporou města Libčice

ADVENTNÍ JARMARK 
& ADVENTNÍ KONCERT
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KULTURA KULTURA

KINO KOTELNA

Podzimní filmy  
ve znamení hudby  
a pohádek

Hudba a pohádky – 
to je motto zbytku 
podzimu v našem 

kině. Začněme tou hud-
bou. V sobotu 4. 11. je na 
řadě BANGER čili Adam 
Mišík v divokém příběhu 
o rapu a drogách sázejícím 
na maximální autenticitu. 
16. 12. ožije v kostýmním 
historickém velkofilmu IL 
BOEMO postava hudeb-
ního skladatele, „božského 
Čecha“ Josefa Myslivečka. 
Před promítáním vám 
ukázku ze skladatelova díla 

zahraje hudební těleso VS 
Quartet. 17. 12. zakončí 
hudební sérii bláznivá 
komedie o metalové kapele 
ze zapadákova v severním 
Finsku HEAVY TRIP. Film 
asi trochu naruší koleda-
mi prozvučenou adventní 
pohodu.

Sérii tří filmů pro děti 
odstartuje v pátek 4. 11. 
PRINC MAMÁNEK Jana 
Budaře, následují animova-
né pohádky PRINCEZNA 
REBELKA 25. 11. a 16. 12. 
KVÍK. 

Z jiných žánrových 
soudků pak program dopl-
ní v sobotu 5. 11. elegantní 
krimiromance PODEZŘE-
LÁ a střihový dokument 
o českých letcích ve druhé 
světové válce GOOD OLD 
CZECHS, po kterém ná-

sleduje beseda s historikem 
letectví Davidem Majteny-
im, a to 25. 11. Filmy pro 
děti začínají v 18.00 hodin, 
pro dospělé od 20.00 
hodin. n

Jaroslav Richter, organizátor

DIVADLO 

A je tu Libčický divadelní podzim 2022!
TAKÉ VÁS NĚKDY PŘEPADAJÍ 
PODZIMNÍ CHMURY, ŽE TEPLÉ 
VEČERY U GRILU ČI V LETNÍM KINĚ 
NA PŮL ROKU ZASE VYSTŘÍDAJÍ 
DEŠTIVÉ DNY, TMAVÁ ODPOLEDNE 
A DLOUHÉ NOCI? 

Pojďme si je v Libčicích užít spolu 
s divadelními spolky zblízka 
i zdaleka, které během října 

a listopadu zahrály (a ještě zahrají) své 
veselé hry v rámci tradiční přehlídky 
ochotnických divadel.

ŘÍJEN
V sobotu 1. října jsme zahájili letošní již 
26. ročník Libčického divadelního pod-
zimu, a to opět pozváním dvou profesio-
nálních divadel. Díky vstřícnosti manželů 
Hoffmanových jsme mohli využít krásný 
prostor velké haly Kotelny a strávit so-
botu ve vybrané divadelní společnosti. 
Děti se odpoledne nasmály u klaunské 
pohádky Divadla Jeníčka Mařenky. Večer 
patřil pražskému divadlu Vosto5 a jejich 
nočnímu pořadu pro osamělé, opuštěné 
a neúspěšné. O občerstvení se postarala 
Polepšovna ducha z Řeže a místní kavár-
na 9barů. Tím však Libčický divadelní 
podzim teprve odstartoval! 

V říjnu nám zahrál divadelní spolek 
„Bez obav“ z Prahy svou autorskou 
rodinnou komedii Dědeček a ochotnic-
ké divadlo „Tleskejtekruciš“ z Odoleny 

Vody protiválečnou komedii Miroslava 
Horníčka Dva muži v šachu.

LISTOPAD
A ještě nás čekají další veselé listopadové 
ochotnické pod/večery, neváhejte si včas 
rezervovat lístky! Komedii Petra Zelenky 
My se vám ozveme odehraje „Divadlo 
U Váňů“ z Poděbrad, tentokrát v sále 
statku Úholičky. Ani na děti nezapomí-
náme. Jako každý rok zveme celé rodiny, 
aby se připojily na náplavce ke tradiční-
mu svatomartinskému průvodu se stíno-
hrou. Co myslíte, přijede letos Martin 
na bílém koni? Každopádně další den 
přijede divadlo Kozinec s pohádkou 
Kouzelná hůlka (snad nezapadne cestou 
do Libčic do závějí?!).

A pro naše věrné příznivce máme 
vzkaz: na Kateřinu nezalézejte pod 
peřinu, ale spěchejte za zábavou 
i poučením do libčické ZUŠ, kde 
vás přivítáme na oblíbeném „Kurzu 
efektivního rodičovství“. Kdo ho již 
absolvoval, doporučujeme přijít znovu, 
neb opakování je matka moudrosti. 
Nebojte se, nejedná se o suchou teorii, 
ale o svižnou divadelní komedii české 
autorky Šárky Fenykové ze života rodin 
s dospívajícími dětmi. A to již bude 
tečka za letošním Libčickým divadelní-
ho podzimem. 

Těšíme se, že si společně s námi děti 
i dospělí letošní podzim užijete! n
Kateřina Kapounová a Lenka Coufalová, 
za Libčické Ochotnické Ďivadlo LOĎ
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Úvodní představení Košičan 3 Divadla Vosto5

Syn mlynáře se vydal  
za svým snem do Itálie, 
světového centra opery.

Pohádková cesta  
za lékem proti lektvaru  
a za spravedlností.

Mikulášská
zase pekelně dobrá 

Sobota 3.12. od 15.00, zahrada KC Fara Libčice.

Mikuláš přijde v 16.30 s balíčky pro registrované děti. 
Cena balíčku 50 Kč. 

Výtvarná dílna, tematické hry, čtení Vánoční pohádky...

Mikulášská

Více informací a rezervace balíčku na www.centrum-malina.cz 

Akce se koná za podpory města Libčice n. Vlt. 
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ŽIVOT V LIBČICÍCH PŘED LETY

Libčice nad Vltavou před 100 lety
POKRAČUJEME 
V PŘEDSTAVOVÁNÍ MINULÉHO 
ŽIVOTA V NAŠEM MĚSTĚ. 
VE DVACÁTÝCH LETECH 
MINULÉHO STOLETÍ PO 
SKONČENÍ PRVNÍ SVĚTOVÉ 
VÁLKY SE NACHÁZELO 
V KATASTRU LETEK NĚKOLIK 
TOVÁREN I FIREM. 

Díky těmto významným továr-
nám a firmám se Letky – Chej-
nov staly jednou z nejbohatších 

obcí smíchovského okresu. Jednalo se 
především o tyto: 
n  Pražská železářská společnost za-

městnávala 700 dělníků pro výrobu 
šroubů, nýtů a jiného spojovacího 
i hutního materiálu.

n  V cihelně Akciové společnosti bratři 
Fischerové a její stavební společnosti 
pracovalo 300 zaměstnanců nejen na 
výrobě cihel a střešních tašek, ale i na 
výstavbě domů a továrních komínů.

n  Chemická továrna Rademacher zvaná 
Radast s přibližně 30 zaměstnanci vy-
ráběla síran hlinitý pro papírny a pro 
lékárny skalici, kamenec a éter.

n  V továrních prostorách budovy  
čp. 1 v Letkách vyráběla Petana 
krémy a různá mazadla, později 
firma Minimax se zabývala výrobou 
ručních hasicích přístrojů.

n  Výrobou nábytku se zabývalo truhlář-
ství pana Hrzka.

PŘÍPRAVA SLOUČENÍ
Podle zákona č. 285 z roku 1920 byla 
vláda zmocněna slučovat nebo rozlu-
čovat obce všeho druhu, měnit hranice 
obcí sousedních, politických a zastupi-
telských okresů a k tomu účelu hranice 
žup a zemí. 18. června 1920 obecní 
zastupitelstvo v Libšicích projevilo 
souhlas s usnesením výboru strany 
sociálnědemokratické a bez předcho-
zího místního jednání podalo k Mi-
nisterstvu vnitra žádost na sloučení 

obcí Letky, Libšice, Chejnov v jednu 
politickou obec.

Letečtí vnímali žádost jako dik-
tát, citujeme „co nejzdvořileji, ale co 
nejdůrazněji požadováno, aby s použi-
tím dobrodiní zákona č. 285 nařídilo 
a provedlo Ministerstvo vnitra sloučení 
obce Libšice s obcí Letky“. Sloučení 
nebylo míněno upřímně, vešla ve zná-
most spekulace připojit tovární objekty 
železárny a cihelny k obci Libšice, ale 
bez osady Letky.

Vláda správně pochopila, že bez 
společného jednání a místní dohody 
nelze zamýšlené sloučení provést. Kaž-
dá obec musela samostatně předložit 
výkaz jmění a dluhů, výkaz obecních 
i školních přirážek za poslední tři roky. 
Dále polohopisně upřesnit vzdálenosti 
jednotlivých krajních budov sousední 
obce, jakož vzdálenosti středů těchto 
obcí.

Tříčlenná deputace v čele se staros-
tou A. Křížem vyslaná na Ministerstvo 
vnitra předložila výkazy a tlumočila 
usnesení zastupitelstva Letek, aby slou-
čení obcí bylo na neurčito odloženo. Po 
seznámení se situací pan ministr slíbil 
vše náležitě vyšetřit a sloučení obcí 
pozastavil. n

Z dostupných archiválií sepsal Jiří Hánl
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Pod cihelnou a železniční tratí se nacházela chemička Rademacher.
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V cihelně pracovalo přibližně 300 zaměstnanců.

CENTRUM MALINA

V Malině „nelíně“
ČINNOST CENTRA MALINA SNAD NENÍ TŘEBA 
PŘEDSTAVOVAT. VYROSTLO Z MATEŘSKÉHO CENTRA 
A STALO SE VOLNOČASOVÝM CENTREM NEJEN PRO 
RODINY S NEJMENŠÍMI DĚTMI, ALE NABÍZÍME KROUŽKY 
A AKCE I PRO DĚTI ŠKOLNÍ ČI DOSPĚLÉ. A TAK JSME 
PŘIROZENĚ DOSPĚLI I K AKCI, KTEROU VÁM CHCEME 
PŘEDSTAVIT. 

V týdnu od 19. do  
25. září jsme rea-
lizovali, s finanční 

podporou města Libčice nad 
Vltavou, akci TEEN DEN. 
Připravili jsme program pro 
odrostlejší děti a byl opravdu 
nabitý. Děti si mohly vyzkou-
šet lasergame, slackline, vir-
tuální realitu, navštívit kurz 
pletení copánků, vyzkoušet 
si jízdu na traktoru nebo po-
licejní testy fyzické připrave-
nosti, absolvovat rychlokurz 
první pomoci, zkusit párovou 
a dance jógu, popovídat si 
s fotografem Jiřím Křenkem 
nebo se zúčastnit cyklistické-
ho závodu Libčický pohárek.

PODĚKOVÁNÍ
Souběžně probíhala QR hra 
a fotosoutěž, do níž ceny 
věnovala firma VAUDE. 
Zajímá-li vás podrobnější 
program, najdete jej na 
www.centrum-malina.
cz/teenden-2022. Letošní 
ročník byl první, zkušební. 
Nabrali jsme zkušenosti 
a je jasné, že letošní TEEN 
DEN nebyl poslední. Druhý 
ročník bude ještě lepší! To 
všechno bychom sami nedo-
kázali. Děkujeme za spolu-
práci Petře Veberové, Hance 
Novákové, Heleně Maxové, 
Jirkovi Křenkovi, Majdě 
Šaclové, Tomáši Lisému 

a pak zapojeným organiza-
cím. Konkrétně Policii ČR, 
hasičům z SDH Libčice nad 
Vltavou, Upírkům, Laguni-
nu a Traktor Klubu Libčice. 

LISTOPADOVÉ AKCE
A na co se můžete těšit teď? 
No samozřejmě na svatého 
Martina. 11. 11. se sejdeme 
v 16.00 hodin na zahradě 
KC fara Libčice a vyrazíme 
na společný průvod k řece, 
kde bude opět čekat Libčické 
ochotnické divadlo LOĎ 

s tradičním stínovým předsta-
vením. V sobotu 26.11. plánu-
jeme rodinné focení s Honzou 
Brančem a v prosinci určitě 
přijde Mikuláš! Přesněji dora-
zí již v sobotu 3. 12. a čeká vás 
bohatý program od 15 hodin  
v KC fara Libčice. 

Aby vám neunikly žádné 
novinky, sledujte náš web, FB 
nebo se přihlaste k odběru 
novinek mailem. Stačí napsat 
na mcmalina@seznam.cz. n
Julie Menšík Čákiová,  
předsedkyně sdružení

PŘÁTELÉ PŘÍRODY – UPÍRCI

Oddíl nejmladších dětí – Papoušci
Naši nejmenší členové docházejí 

do turisticko-přírodovědného 
oddílu s názvem Papoušci. 

Oddíl vznikl předminulý rok a navště-
vuje ho čtrnáct dětí od první do třetí 
třídy. 

Scházíme se každou středu, kdy si 
povídáme o přírodě, stromech, učíme 
se vázat uzly, lovíme bobříky, oddílové 
úrovně, malujeme, tvoříme a samozřej-
mě hrajeme nejrůznější hry a soutěže.

Jsme turistický oddíl, a tak organi-
zujeme výlety a výpravy. Třetí říjnový 
víkend jsme s Papoušky vyrazili na 
jejich první velkou výpravu vláčkem do 
Ústí nad Labem, kde jsme se ubytovali 
v útulné základně hned u zoologické 
zahrady. Každý měl s sebou batůžek, 

spacák, svačinku a několik dalších 
drobností. Po večeři jsme si zahráli hru 
na mimozemšťany, městečko Palermo 
a šlo se spinkat. Sobotní den patřil prů-

zkumu zoo, kde děti měly za úkol najít 
vybraná zvířata a zjistit o nich zadané 
zajímavosti. Všem se úkol podařil a pak 
jsme po obědě vyrazili na hrad Střekov, 
kde probíhala středověká akce s vystou-
pením a trhy. Děti zde utrácely za pří-
věsky, dřevěné meče, střelbu z luku a za 
dobroty. Večer jsme se vrátili zpět do 
základny a po večeři a večerních hrách 
se vydali k zaslouženému spánku, aby-
chom v neděli navštívili zámeckou za-
hradu zámku Krásné Březno. Zde děti 
poznávaly zámecké kouzelně zbarvené 
podzimní stromy. Celá výprava oddílu 
Papoušků se náramně vydařila a už se 
těšíme na akci příští. n
Jirka Ikoš Kloubec a Matyáš Rocky 
Karpaš, vedoucí oddílu Papoušků
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Matěj, Vašík, Alánek, Vítek, Beátka, Barča, 
Míša a Rebeka v Zoo Ústí nad Labem.
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BEACH VOLEJBAL

Jaká vlastně byla letošní 
beachvolejbalová sezona? 
OBLOHA BEZ MRÁČKU, 
ROZPÁLENÝ PÍSEK A VŮNĚ 
OPALOVACÍHO KRÉMU. TO SE 
PŘESNĚ VYBAVÍ ÚČASTNÍKŮM 
PŘI VZPOMÍNCE NA ZAHAJOVACÍ 
TURNAJ V BEACHVOLEJBALE, 
KTERÝ SE KONAL 19. ČERVNA. 

Ten den byl shodou okolností 
jeden z letošních nejteplejších 
dnů. Už od prvních chvil bylo 

jasné, že počasí bude naším dalším 
soupeřem. Systém turnaje byl, že proti 
sobě hrály dva týmy zhruba o šesti 
hráčích a v každém kole se proti sobě 
nasazovaly smíšené dvojice z každého 
týmu. Celkem tedy pět kol. Po poled-
ni se písek rozpálil natolik, že se po 
hřišti nešlo pohybovat a museli jsme 
poslední kolo turnaje zrušit. Výsledek 
byl zcela jasný. Tým B na sety vyhrál 
nad týmem A v poměru 20 : 4. Složení 
týmu A: Týna P., Honza R., Lucka V., 
Ondřej J., Pavel T., Honza M. Složení 
týmu B: Peťa R., Jirka F., Vláďa V., Pa-
vel B. a Tonda M. Skóre (sety): 4 : 20. 

Druhý turnaj se tradičně konal ke 
konci sezony, letos 25. září. Předpověď 
počasí byla špatná – déšť a chladno, a to 
byl možná důvod nižší účasti. Sešlo se 
nás jen šest. Nakonec nás počasí podrželo 

a turnaj jsme odehráli bez kapky deště 
a bez mrznoucích nohou. I sluníčko nás 
na chvilku zahřálo! Rozlosovali jsme hrá-
če do tří týmů a odehrál se miniturnaj. 
Pak se rozlosování ještě dvakrát zopa-
kovalo tak, aby každý hráč hrál s kaž-
dou hráčkou. Nakonec jsme vyhlásili 
nejlepšího hráče a hráčku. Výsledek byl 
překvapivě vyrovnaný: 1.–2. místo: Eva 
M. a Honza R., 3.–4. místo: Peťa R. a Jirka 
F. a 5.–6. místo: Andy K. a Michal K. 

Ale sezona se neobejde bez trénin-
ků a mlácení do balonu „jen tak“ pro 
zábavu. Od června do září jsme se podle 
počasí domlouvali, kdo si půjde zahrát. 
Dále se pravidelně ve středu večer konaly 

beachkempy pro dospělé, kterým jednou 
za dva týdny předcházely beachkempy 
pro děti. Tréninků se postupně zúčastnilo 
téměř 20 hráčů, z toho několik začáteč-
níků, a celkem asi 15 dětí různého věku. 
Velký dík tady patří trenérkám Lucii 
a Páje, které s námi měly trpělivost a do-
kázaly tréninky přizpůsobit úrovni při-
hlášených hráčů. Sezona to byla parádní. 
Zbývá už jen stáhnout síť, smotat lajny 
a těšit se na další. Rádi bychom touto 
cestou poděkovali také městu Libčice nad 
Vltavou, které oba turnaje a beachkempy 
finančně podpořilo. n

Jan Rohlíček, za organizační tým

ODBOR VŠESTRANNOSTI

Blýskli jsme se na 
Chlapáckém dvojboji 

V sobotu 8. října jsme s od-
borem všestrannosti mužů 
vyrazili do Prahy do Radotína 

na závody ve sportovní gymnastice. 
Tradiční název Chlapácký dvojboj 
napovídá, že se jedná o dvě mužské 
disciplíny – bradla a kruhy, kde však 
mladší cvičí na hrazdě místo kruhů. 

Závodů se účastní jak chlapci, tak 
dívky. Své síly přijelo změřit sedm lib-
čických dětí – Ruda Štis, Nikita Stavrov, 
Andělka Rajnyšová, Nelča Jarušková, 
Anička Štisová, Klárka Hřebejková 
a Viki Rajnyšová. Závodil také trenér 
Karel Janda, který šel našim cvičencům 
příkladem a vybojoval 4. místo. 

Konkurence byla velká, na závo-
dy dorazili cvičenci z devíti různých 
sokolských jednot, ale naše děti přesto 
zazářily na předních příčkách. Andělka 
Rajnyšová a Ruda Štis závodili v ka-
tegorii 0 sice jako jediní, ale za svůj 
skvělý výkon a odhodlání si zaslouženě 
odnesli zlatou medaili. V kategorii 
žákyně I. získala Nela Jarušková bronz 
a Anička Štisová obsadila 5. místo. 
Nikita Stavrov vybojoval stříbrnou me-
daili v kategorii žáci II. Viki Rajnyšová 
skončila na 4. místě a Klárka Hřebejko-
vá na 6. pozici v kategorii žákyně II.

Závody se odehrály v přátelské 
atmosféře a za připomínání Památného 
dne sokolstva. V tento den před 75 lety 

nacisté pozatýkali 1500 členů organi-
zace Sokol, z nichž se většina nevrátila 
z koncentračních táborů. Následně byl 
vydán příkaz k rozpuštění tělovýchovné 
organizace. Ze závodů jsme se vrátili 
s hrdostí a naplněni motivací pro další 
trénování rozšiřujících se řad našich cvi-
čenců. Děkujeme za podporu libčického 
Sokola, města Libčice a v neposlední 
řadě také rodičům, kteří nám významně 
pomohli a nadále pomáhají. n
Irena Rajnyšová,  
cvičitelka sportovní všestrannosti

STOLNÍ TENIS

Termíny domácích 
zápasů soutěží 
stolního tenisu  
v listopadu 2022
n  Sobota 5. 11., 10 hodin

Sokol Libčice n.V. “B” –  
Sokol Rudná “C” (okresní př. 1)

n  Sobota 5. 11., 17 hodin 

Sokol Libčice n.V. “D” –  
Viktoria Ořech “D” (okresní př. 3)

n  Sobota 12. 11., 10 hodin

Sokol Libčice n.V. “C” –  
Viktoria Ořech “C” (okresní př. 2)

n  Sobota 12. 11., 17 hodin

Sokol Libčice n.V. “A” –  
Mnichovo Hradiště (krajský přebor)

n  Neděle 13. 11., 10 hodin

Sokol Libčice n.V. “A” –  
TTC Bělá pod Bezdězem  
(krajský přebor)

n  Sobota 19. 11., 10 hodin

Sokol Libčice n.V. “B” –  
Viktoria Ořech “B” (okresní př. 1)

n  Sobota 19. 11., 17 hodin

Sokol Libčice n.V. “D” –  
TJ Úholičky “D” (okresní př. 3)

n  Sobota 26. 11., 10 hodin

Sokol Libčice n.V. “C” –  
Sokol Lety “B” (okresní př. 2)

FINANCOVÁNÍ SPORTU V LIBČICÍCH

Apeluji na koncepční řešení
Těší mne, že sportovní téma 

a výstavba haly se stalo jedním 
z hlavních hesel volebního boje 

místních politických uskupení. Na 
jednu stranu to vnímám pozitivně, 
protože to vyjadřuje celospolečen-
skou shodu a důležitost sportu. Na 
stranu druhou jsem z veřejných debat 
pochopil, že máme tendenci vidět věc 
omezeně, bez souvislostí. Je důležité 

si uvědomit, že výstavbu haly nelze 
řešit bez celkového konceptu financo-
vání sportu v Libčicích. A v kontextu 
rostoucích cen energií a inflace to platí 
dvojnásob.

Apeluji na to, aby dříve, než dojde 
k rozhodnutí, kdo, kdy, kde a jak velkou 
halu postaví, bylo vyřešeno právě finan-
cování sportu. Mám na mysli závazek 
obce, jakou část výdajů v budoucnu do 

sportu soustředí a jak bude rozdělena. Je 
třeba, aby investiční a provozní výdaje 
měly jasný koncept. Zdaleka nejde o halu. 
Máme tu městský areál AFK, areál Sokola, 
sportoviště na koupališti a časem mohou 
vzniknout další. Ty všechny je třeba zvele-
bovat a platit jejich údržbu.

Musí být dána jasná podpora soutěž-
nímu i amatérskému sportu. Je nutné 
dbát na tradice a zajistit financování 

toho, co se podařilo vybudovat zapá-
leným nadšencům kolem fotbalu nebo 
házené. Nezapomenout na podporu 
menších soutěžních sportů (stolní tenis, 
karate, všestrannost). A v neposlední 
řadě podpořit amatérský sport a umož-
nit vznik dalších sportovních oddílů. 
Vždyť v Libčicích máme registrovanou 
základnu kolem 500 aktivních sportov-
ců! Díky všem, kteří se o to zasloužili!

V rámci koncepce lze pracovat s více 
scénáři vývoje situace do budoucna. 
Byznys pracuje s tzv. „business case“, 
tedy kolik to bude stát a co to přinese. 

Výdajovou stranu si lze zhruba spočítat 
včetně odhadu provozu nové haly. Složi-
tější je příjmová stránka. Sportovní kluby 
a sportoviště jsou v našich podmínkách 
odkázány na čtyři zdroje financování. 
Na lokální partnery, kteří často přispívají 
ze svého fanouškovského přesvědčení. 
Na veřejné zdroje (dotace a granty) je 
ale dnes nejisté spoléhat. Dalším zdro-
jem příjmu je vlastní výdělečná činnost 
(pořádání akcí, pronájem) a čtvrtým 
zdrojem financí je podpora města. Ta je 
pro spolky klíčová, protože dorovnává 
zápornou bilanci činnosti klubů a spor-

tovišť. Tato rovnice musí vyjít nejhůře 
s červenou nulou a výsledek je právě 
závislý na podpoře města. V dnešní době 
už víme o spoustě sportovních klubů, 
které musely z důvodu nedostatku finan-
cí svou činnost utlumit, nebo dokonce 
ukončit. A to určitě v Libčicích nechce-
me. Apeluji znovu na koncepční přístup 
k výstavbě sportovní haly, která je tak 
potřebná, avšak s jednoznačnou odpo-
vědí, co to bude znamenat pro činnost 
všech zdejších sportovních spolků. n
David Kaláb,  
místostarosta TJ Sokol Libčice
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Společné foto účastníků turnaje z 19. června
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Elán našim závodníkům nechyběl.
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INZERCE

Přímo od pěstitele

Velký výběr stromků 
23. 11. – 24. 12. 2022 včetně víkendů

denně 8 – 18 hod.

BAOBAB – péče o zeleň s.r.o.
Tel.: 224 319 917
stromky@baobab.cz

Rýznerova 3/24
ÚNĚTICE

VÁ NOČNÍ STROMK Y NEJVĚTŠÍ VÝBĚR
V PRAZE A OKOLÍ

Facebook “f ” Logo RGB / .ai Facebook “f ” Logo RGB / .ai

Baobab Vánoční stromky
w w w.baobab.cz

AUTOSERVIS 
Přílepská 1707 a 1233, Roztoky
Kompletní zajištění STK včetně měření EMISÍ. 
Opravy vozů všech značek – mechanické opravy, 
autoelektrika, servisní prohlídky, výměna oleje, 
diagnostika, výměna skel, servis klimatizace 
a dezinfekce ozonem, montáž příslušenství, 
zabezpečení vozu, opravy brzd, výměna výfuku, 
oprava podvozku, výměna tlumičů a pérování. 
Zajistíme opravu havarovaného vozu včetně 
zastupování v jednání s pojišťovnou. Seřízení 
geometrie na moderním 3D zařízení. Zdarma 
zapůjčení náhradního vozu.
Kontakt:
Miroslav Vejbora: 731 862 462 
Josef Čížkovský: 731 151 334 
STK EMISE: 233 910 042 
servis@autohouser.cz

PNEUSERVIS 
Přílepská 1233, Roztoky
Prodej pneumatik a disků všech značek, typů 
a rozměrů pro auto, moto, nákladní, stavební, 
hobby a speciální vozy. Montáž a opravy pneu na 
moderních strojích s použitím nových technologií. 
Diagnostika kontrolních systémů tlaku v pneu. 
Uskladnění pneumatik a jejich servis. Odborná 
konzultace při výběru a prodej příslušenství. Přímé 
zastoupení prémiových značek pneumatik a disků.
Kontakt:
Lumír Novotný: 774 151 334,  
lumir.novotny@autohouser.cz 
Michal Kmoch: 608 638 173
PRODEJ A SERVIS: 220 911 128

AUTODÍLY
Přílepská 1233, Roztoky
Prodej širokého sortimentu náhradních  
dílů na většinu značek, zajistíme i originální 
náhradní díly. Spolupráce s dodavateli –  
AUTO KELLY, APM, ACI, ELIT, INTER CARS,  
MG PARTS, STAHLGRUBER a další.  
Velkoobchod a maloobchod, autodíly  
dovezeme až do vaší dílny.
Kontakt:
Martin Franc: 739 465 534 
martin.franc@autohouser.cz 
Pavel Ondrák: 731 151 343 

www.autohouser.cz


